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Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 

         Z á p i s n i c a 
 

                             Zo 7. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
Dátum konania: 14.10.2011 
 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 
Program:  
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
2. Kontrola uznesenia 
3. Zhodnotenie ekonomickej situácie 
4. Riešenie žiadostí občanov 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 

 
 
1.  Otvorenie 

 
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ) v Bašovciach otvoril a ďalej 

viedol starosta obce  Ing. Ľubomír Dekan.  
Za overovateľov zápisnice určil : Snopková Jana, Tomášik Vladimír 
Za zapisovateľku určil : Erika Petrášová 

 
 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Uznesenia prijaté na 6.  zasadnutí boli splnené. 
 
 
3.  Zhodnotenie ekonomickej situácie 
 
 Starosta informoval o momentálnej ekonomickej situácii obce Bašovce. Informoval 
o stave na účte v Dexia banke a v pokladni. 
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4. Riešenie žiadostí občanov 
 
 Riešila sa žiadosť Ing. Pavla Urbana o odpredaji obecného pozemku na parcele č. 78 
vedeného na LV 446 v katastrálnom území Bašovce, výmera 288 m2.  OZ rozhodlo, že 
žiadateľ bude mať predkupné právo v prípade predaja, ale až po dohode s ďalšími majiteľmi 
susediacich pozemkov. 
 
5. Rôzne 
 
a) Starosta informoval o možnosti získať prostriedky z Envirofondu na separáciu  

a zhodnocovanie biologicky rozložiteľných odpadov, výstavbu a zakúpenie  zariadení 
určených na separáciu a zhodnocovanie biologicky rozložiteľných odpadov ako jednej 
z vyseparovaných zložiek komunálneho odpadu (napr. výstavbu kompostoviska, vlečka, 
čelný nakladač). Poslanci odsúhlasili pripraviť žiadosť na Envirofond v spolupráci 
s firmou MEDIA COELI. 

b) Starosta informoval o stave inventúry, ktorá je momentálne fyzicky spracovaná 
a prebieha oceňovanie. 

c) Ďalej informoval o správnych poplatkoch za hrobové miesta, ktoré sú skontrolované za 
posledných 10 rokov a budú sa ukladať do nového programu URBIS. Poslanci 
upozornili, že sa  blíži pamiatka zosnulých a treba upozorniť občanov o zaplatení 
nedoplatkov. 

d) Zaujímali sa aj o sťažnosť X MOBILU na firmu Lombard, ktorú starosta osobnými 
jednaniami s oboma firmami doriešil dohodou.  

e) Starosta informoval o priebehu hodov a hodovej zábave. 
f) Poďakoval p. Pavlovi Bohovicovi za orez stromov na cintoríne a opravu verejného 

osvetlenia. 
g) Informoval o návšteve riaditeľa povodia Váhu Ing. Koštála, s ktorým sa dohodol 

o orezaní ďalších stromov, ktoré ohrozujú pomníky. 
h) Starosta informoval OZ o predĺžení zmluvy s Babuškom Milanom od 1.10.2011 do 

31.3.2012 a poslanci upozornili na vybavenie poistky v prípade úrazu. 
 
6. Diskusia 
 
a) V diskusii sa poslanci zaujímali o možnosť zorganizovania spoločenského posedenia pre 

seniorov, ktoré sa uskutoční v sobotu dňa 3.12.2011 o 16:00 hod. v KD v Bašovciach. 
Každý senior dostane darček, aj v prípade ak sa nezúčastní na tejto spoločenskej udalosti. 

b) Ďalej starosta bol upozornený o možnosti odomknúť zadnú bránu na cintoríne, čo starosta 
prisľúbil, aj napriek tomu, že niektorí občania tam budú voziť aj domový odpad. 

c) Na základe žiadosti občanov a po dohode s poslancami bude každú sobotu kompostáreň 
otvorená. 

d) Starosta prizval zástupcu firmy Profstav na konzultáciu ohľadom odstránenia 
kolaudačných závad na KD, nakoľko následkom neodstránených kolaudačných závad  
prišlo  



 3

k poškodeniu vnútorných interiérov. Zástupca firmy prisľúbil, že v najbližšom možnom 
termíne závady odstránia. 
 

7. Záver 
 
 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním 
všetkým prítomným za účasť. 

 
 
 
 
 
 Ing. Ľubomír Dekan 
        starosta obce    

 
 
Overovatelia : 
 
 
.................................       .................................... 
Jana Snopková       Vladimír Tomášik 

 
 
 
 
zapísala: Erika Petrášová 
V Bašovciach, dňa 17.10.2011 
 


